
Zápis  

zo stretnutia zástupcov finančnej komisie a komisie športu, kultúry a školstva 

 

 

Stretnutie sa uskutočnilo 14. apríla 2023 za účelom prerokovania požiadaviek občianskych združení na 

dotácie z rozpočtu obce nad rámec už schválených v zmysle VZN 122/2021. 

Prítomní: Martin Pál, Ondrej Slivka, Robert Ferenc, Jozef Kozák, Jozef Vavrek 

Prizvaný: Milan Smolík, predseda OZ Malachovská dolina 

 

Svoje požiadavky predložili OZ Malachovská škola, Stolnotenisový klub, OZ SPAM a OZ Malachovská 

dolina. Ďalšie organizácie a ani občianske združenia svoje požiadavky nepredložili. 

OZ Malachovská škola predložila požiadavky na 200.- €, schválenie v zmysle VZN je v kompetencii 

starostu obce a OZ predloží žiadosť priamo jemu 

Stolnotenisový klub predložil požiadavku na 200.-€ , schválenie v kompetencii starostu obce. 

OZ SPAM predložilo požiadavku na 200.-€, schválenie v kompetencii starostu obce. 

OZ Malachovská dolina predložila požiadavky na 2200.- €, z tohto dôvodu bol na prerokovanie prizvaný 

aj predseda OZ p. Milan Smolík. 

1. OZ predložilo požiadavku  vo výške 200.-€ na občerstvenie počas ich výročnej členskej schôdze, 

obec neposkytuje dotáciu na rokovanie žiadnej organizačnej zložke a členovia komisií navrhli 

postupovať aj v tomto prípade rovnako – bez poskytnutia dotácie 

2. Požiadavka na občerstvenie brigádnikov a preplatenie nákladov na material použitý pri obnove a 

oprave mobilieru na oddychovej lúke a náučných chodníkoch v celkovej výške 600.-€.  

Prítomní členovia navrhujú schváliť na občerstvenie dotáciu vo výške 100.- €., obec preplatí 

náklady na zakúpenie materiálu, ktorý sa spotrebuje na potrebné úpravy, vyplatením finančných 

prostriedkov na základe vyúčtovacích bločkov vzťahujúcich sa na zakúpený a použitý materiál 

3. Guľášový výlet na oddychovej lúke Pod skalkou požiadavka celkom na 600.-€ , z toho 400.-€ na 

účinkujúcich, 100.-€ na ozvučenie a 100.- € na PHM do elektrocentrály. Prítomní členovia 

odporúčajú na túto akciu schváliť 200.- € rovnako ako aj na akcie pre iné občianske združenia. 

4. Požiadavku na výlet na juhozápadnú časť Slovenska a Baťov kanál vo výške cca. 600.-€ čo 

predstavuje 50% nákladov na dopravu, ktorú chcú organizovať so ZŠ a MŠ, navrhujú prítomní 

špecifikovať až po získaní záujmu rodičov detí navštevujúcich našu ZŠ a MŠ resp. i ďalších 

občanov obce tak, aby boli miesta v autobuse využité na 100%. V takomto prípade obec 

poskytne dotáciu 50% na dopravu. 

5. Na Vianočný koncert a vystúpenie FS pred Vianocami 2023 chce OZ od obce dotáciu vo výške 

300.-€ na preplatenie dopravy účinkujúcich. Dotáciu na túto akciu obec neposkytne, ale za 

použitie a prípravu sály KD, nebude obec fakturovať nájomné. 



Členovia komisie upozorňujú žiadateľov na dodržanie všetkých pravidiel pri požiadavkách a vyúčtovaní 

pridelených finančných prostriedkov poskytnutých z rozpočtu obce a uvedených vo vyššie uvedenom 

VZN. V prípade nedodržania stanovených pravidiel uvedených vo VZN, dotácia nebude poskytnutá. 

 

Zapísal: Jozef Vavrek 


